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Z Á P I S 

z 13. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 18. 4. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

     62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

          (z toho 2 poslanci PS PČR) 

     33 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

          Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

       3 zástupci ředitele MHMP 

                               31 ředitelů odborů MHMP  

                                                    19 ředitelů organizací HMP 

                   3 poslanci PS PČR 

                     (z toho 2 členové ZHMP) 

                  3 hosté 

                14 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 167 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 15,50 do 17,45 

hodin 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – od 9 do 11,30 

hodin 

 

Jan Hušbauer – od 11 do 14 hodin 

 

Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda – do 10 hodin 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 12 do 13,30 hodin  

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA – od 9 do 10,30 

hodin 

 

MgA. Kamila Matějková  

 

Ing. Patrik Nacher – od 16 do 18 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček 
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Pavel Zelenka 

 

Petr Zeman – od 9 do 10 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 11,30 hodin, od 12,30 

do 13 hodin, od 13,30 do 14,30 hodin 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – od 12,40 

hodin do 13,10 hodin 

 

 

     V 9,05 hodin primátor hl. m. Prahy oznámil, že na žádost klubu ANO vyhlašuje 

přestávku v délce trvání 10 minut. 

 

13. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,15 hodin. 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni MgA. Hana Třeštíková a Radomír Nepil. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 47     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí 8. dubna stanovila „Návrh programu jednání 13. zasedání Zastupitelstva“, který 

členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstkyně primátora 

Komrsková, náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora Udženija, v zastoupení 

radního Klecandy vystoupil radní Kovářík, který zdůvodnil i svoje dozařazené tisky, radní 

Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupily tyto občanky HMP: Valerie Bromová, 

Ing. Marta Pakostová, Tereza Kopřivová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V rámci diskuse k návrhu programu jednání proběhla krátká technická přestávka pro 

zlepšení zvuku v sále. 

 

V pokračující diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nacher, Scheinherr, Nekolný, předseda výboru pro 

správu majetku ZHMP Benkovič, I.náměstek primátora Hřib, Nepil, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, radní Kovářík, Urban, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík. V rámci diskuse vystoupil Mgr. Rudolf Kramář, 

Ph.D. – pověřený řízením odboru právní podpory MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Vedralová, Kleslová, Kolář. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš 

Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností.  

 

Přestávka 20 minut do 11,43 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského (připojil se člen ZHMP Benkovič) – zařadit 

bod „Informace o nákupu budov pro střední školy“ jako poslední bod radního Klecandy 

PRO: 22   PROTI: 1  ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa a člena ZHMP Urbana – zařadit bod „Ke 

zneužití důvěry ZHMP - rozpočtová opatření R -51111, R -51123, R- 51133“ jako první 

bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 16  PROTI: 0  ZDR. 30 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z - 12273 „ke změně zákona o 

obcích a snížení finančních limitů pro rozhodování orgánů samosprávných celků hl. m. 

Prahy” jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 24   PROTI: 0   ZDR. 28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z – 12274 „ke změně stanov 

společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost“ jako první bod I. náměstka 

primátora Hřiba 

PRO: 24  PROTI: 5  ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra (připojil se člen ZHMP Nepil) – zařadit tisk 

Z – 12272 „Ke spolufinancování strategických investic HMP státem“ jako první bod 

programu tohoto jednání 

PRO: 23  PROTI: 0  ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit tisk Z -12278 „k netransparentnímu 

a nezodpovědnému postupu projednání dalšího postupu ve věci vyhlášky regulace hazardu 

na území hl. m. Prahy“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 16  PROTI: 0 ZDR. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (připojil se člen ZHMP Benkovič) – zařadit tisk 

Z – 12276 „Ke kultivaci veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření Fondu pro budování 

parkovacích míst“ jako první bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 16 PROTI: 0 ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (osvojil si návrh Valerie Bromové – občanky 

HMP) – zařadit bod „Změna Jednacího řádu ZHMP“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 28 PROTI: 0 ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa (připojil se člen ZHMP Urban) – zařadit bod 

„Ke zřízení pozice koordinace dopravních staveb na území hl. m. Prahy“ jako první bod I. 

náměstka primátora Hřiba 

PRO: 16 PROTI: 1 ZDR. 31 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 54 PROTI: 0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu primární prevence ve školách a školských 

zařízeních pro rok 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12120 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy v Programu adiktologických služeb pro 

rok 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12121 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Kolář - v předchozím hlasování o usnesení k tisku Z – 

12120 hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně objevilo, že nehlasoval 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    3 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3577 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná 

změna) 

 

  

   TISK:        Z - 12017 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/3 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k soudem zrušené změně U 1172 vlny 02 úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy (Praha 17; výstavba 15 

rodinných domů Žalanského) 

 

  

   TISK:        Z - 12022 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI:  2        ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47) 

 

  

   TISK:        Z - 12157 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, Lněničková, Urban, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Nepil, předseda výboru pro územní 

rozvoj ZHMP Pek, náměstek primátora Hlaváček, Tylová, předseda výboru pro energetiku 

ZHMP Chabr, Nekolný, radní Kovářík 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47) 

 

  

   TISK:        Z - 12157 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/5 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlaváček, 

Lněničková, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Přestávka 13,43 – 13,58 hodin na žádost předsedy klubu Spolu pro Prahu Portlíka 

 



8 

 

Po ukončení přestávky vystoupili ještě tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlaváček, 

Lněničková 

 

Hlasování proběhlo na žádost členky ZHMP Lněničkové odděleně o jednotlivých návrzích: 

Podnět P 65/2023 z přílohy č. 2 ke schválení zkráceným způsobem přeřadit do přílohy č. 3 

k neschválení 

Pro: 17 Proti: 16 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Podnět P 66/2023 z přílohy č. 2 ke schválení zkráceným způsobem přeřadit do přílohy č. 3 

k neschválení 

Pro: 19 Proti: 17 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Podnět P 67/2023 z přílohy č. 2 ke schválení zkráceným způsobem přeřadit do přílohy č. 3 

k neschválení 

Pro: 18 Proti: 19 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Podnět P 76/2023 z přílohy č. 2 ke schválení zkráceným způsobem přeřadit do přílohy č. 3 

k neschválení 

Pro: 11 Proti: 20 Zdr. 21 

Nebylo přijato. 

 

členka ZHMP Lněničková navrhla do původního textu usnesení před bod „IV. ukládá….“ 

vložit nový bod ve znění: „IV. ZHMP doporučuje u podnětu UP 72/2023 zpracovateli 

změny prověřit následující podmínky k podnětu 72/2023 Pražský okruh D0 518, 519 

Ruzyně-Březiněves“ a nově vložit 4 podmínky samostatně hlasované ve znění: 

 

urychlení příprav tramvajové trati Podbaba-Suchdol a tramvajové trati Podbaba-Bohnice-

Kobylisy“ 

Pro: 18 Proti: 4 Zdr. 16 

Nebylo přijato. 

 

apelovat na Středočeský kraj ohledně urychlení realizace aglomeračního okruhu (D7-D8) 

Pro: 20 Proti: 5 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

urychlení příprav cyklostezek na severozápadě Prahy ve spolupráci se Středočeským 

krajem 

Pro: 20 Proti: 3 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

rozšíření řešeného území změny o tunelový přivaděč Kamýcká 

Pro: 12 Proti: 3 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 
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předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek navrhl podnět P 68/2023 přeřadit z přílohy 

číslo 1 ke schválení do přílohy číslo 3 k neschválení 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na projekty související 

s naplňováním cílů hl. m. Prahy v rámci Klimatického plánu hl. m. Prahy do roku 2030 a 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12239 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/6 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu OCP MHMP na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura v roce 2024 a poskytnutí účelových dotací městským částem Praha - Ďáblice a 

Praha – Březiněves 

 

  

   TISK:        Z - 12152 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/7 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1515/41 a 1539/49 v kat. ú. Dubeč do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12062 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/8 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního  hlavního města Prahy a návrhu na poskytnutí dotací 

hlavního města Prahy na základě Programu podpory cestovního ruchu pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12185 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:  8        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:          PRO:  34        PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil.  

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Pospíšil, Scheinherr, 

Nekolný, radní Zábranský, Nepil 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   10 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v kap. 06 - kultura a cestovní ruch a na 

poskytnutí dotací v rámci "Programu podpory aktivit integrace cizinců na území hl. m. Prahy 

pro rok 2024" 

 

  

   TISK:        Z - 12186 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                    PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil.  

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové investiční 

dotace městské části Praha 2 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12096 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu poskytnutí dotace hlavního města Prahy na rok 2024 v rámci vyhlášeného Programu 

k projektu „Podpora zajištění dostupnosti vybraných sociálních služeb na území hl.m. Prahy 

na roky 2024–2027“ pro rok 2024, k uzavření Veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace a k 

úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12233 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Dětské centrum 

Paprsek 

 

  

   TISK:        Z - 12139 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   14 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úplatné nabytí nemovitostí na adrese U Pergamenky 1455/11, Praha 7 - 

Holešovice, z vlastnictví právnické osoby do vlastnictví HMP 

 

  

   TISK:        Z - 11896 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/14 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v kap. 04 na poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace v Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 

2024 

 

  

   TISK:        Z - 12114 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/15 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 04 a poskytnutí dotací v 

Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12155 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/16 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nekolný, radní Kovářík, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   17 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024, v kapitole 04 - školství, 

mládež a sport a návrhu na poskytnutí účelové dotace z rozpočtu hlavního města Prahy 

městské části Praha 6 na realizaci intenzivního kurzu výuky ČJ pro žáky základní školy s OMJ 

 

  

   TISK:        Z - 12123 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/17 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   18 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace Městské části Praha 13 na podporu aktivit 

v rámci provozu Polytechnických hnízd pro základní školy při Domu dětí a mládeže Stodůlky 

a úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 04 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12190 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 48         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/18 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   19 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí dotací na základě Programu podpory využití volného času dětí a 

mládeže pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12067 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/19 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 6, Arabská 14 

 

  

   TISK:        Z - 12170 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 48         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/20 

Materiál uvedl radní Klecanda. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Hotelová škola a Gymnázium 

Radlická, se sídlem Praha 5, Radlická 591/15 

 

  

   TISK:        Z - 12101 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/21 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 7 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 11755 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/22 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000338/2017 o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 22 v souvislosti s přijetím vratky nevyužité 

části návratné finanční výpomoci od městské části Praha 22 v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 12137 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/23 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda výboru finančního ZHMP 

Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha 15 a MČ Praha - Šeberov na vrub kapitoly 1016 - MČ – 

neinvestiční/investiční rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12211 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/24 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 



18 

 

 

   25 

 

radní Kovářík 

 

k vypořádání pohledávky hl. m. Prahy za společností Sberbank CZ, a.s. v likvidaci a k úpravě 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12245 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/25 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o partnerství mezi hl.m. Prahou a Pražským inovačním 

institutem v rámci realizace projektu "Prague Smart Akcelerátor+" 

 

  

   TISK:        Z - 12065 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 30         PROTI: 11     ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Vedralová, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Mazur, radní 

Kovářík, Urban, Nepil, předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

Beránek, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Nepil – technická – ke způsobu projednávání a průběhu jednání, reagoval 

primátor hl. m. Prahy 
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předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek – upozornil na chybné konstatování o 

přijetí usnesení při výsledku hlasování k tisku Z – 12065 s počtem 30 členů ZHMP pro, 

předsedající primátor hl. m. Prahy poté konstatoval, že usnesení, pro které hlasovalo 30 

členů ZHMP, nebylo přijato. 

 

předseda klubu Pirátů Mazur – požádal o přestávku na 20 minut 

 

Přestávka 15,28 – 15,48 hodin 

 

člen ZHMP Nepil – požádal o přestávku na 10 minut 

 

Přestávka 15,50 – 16,01 hodin 

 

   27 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na odpis nedobytných pohledávek za dlužným nájemným za pronájem bytových a 

nebytových prostor ve vlastnictví hl.m. Prahy a účetní odpis pohledávky hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12180 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/26 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dohody o uznání dluhu a splátkovém kalendáři se lhůtou splatnosti na 

36 měsíců s nájemcem nebytových prostor ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12183 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 1         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/27 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uznání vlastnického práva k pozemku parc.č. 3981/12 k.ú. Modřany 

 

  

   TISK:        Z - 11965 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/28 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání částí pozemku parc. č. 1236/1 o výměře 60 m2 a 42 

m2 v k.ú .Libeň 

 

  

   TISK:        Z - 12071 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/29 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu spoluvlastnických podílů pozemků v k.ú. Hlubočepy za účelem 

majetkoprávního vypořádání podílového spoluvlastnictví mezi Římskokatolickou farností u 

kostela sv. Filipa a Jakuba Praha - Hlubočepy a hl.m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11690 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/30 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků se společností Na Košince 2,  a.s. a hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12127 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Nepil, Slabihoudek, radní Zábranský, radní Kovářík, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Procedurální návrh radního Zábranského na přerušení projednávání tohoto bodu a jeho 

zařazení na konec tohoto jednání 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



22 

 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 1975/70 a parc.č. 1975/88, k.ú. Košíře 

 

  

   TISK:        Z - 12055 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 1       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/31 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

předseda klubu ANO Nacher – požádal o přestávku na 10 minut pro jednání klubu 

 

Přestávka 10 minut 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod nemovitostí v k.ú. Černošice, obec Černošice 

 

  

   TISK:        Z - 10465 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/32 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 812/3, parc. č. 812/4, parc. č. 826/3, parc. č. 

859/1, parc. č. 861/1, parc. č. 861/2, parc. č. 863/3 a parc. č. 874/5, vše v k. ú. Karlín, obec 

Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12132 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/33 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků a budov v k.ú. Vinohrady z vlastnictví Dopravního 

podniku hl.m. Prahy a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního 

hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11939 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/34 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Nepil, předseda výboru pro správu 

majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, náměstek 

primátora Pospíšil, Zeman, Urban, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, Nacher, 

radní Zábranský, Vodrážka, radní Kovářík 

 

předseda klubu Spolu pro Prahu Portlík – požádal o přestávku na 5 minut po ukončení 

diskuse 

 

Přestávka 5 minut 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 37 - 43 

Pro: 46 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí s omezujícími podmínkami po dobu 10 let pozemků parc.č. 

2339/47 a 2339/191 v k.ú. Kunratice 

 

  

   TISK:        Z - 12089 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/35 

Materiály pod poř. č. 37 – 43 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Dolní Měcholupy, Dolní Počernice, Háje, Kbely, Komořany a Radlice z vlastnictví České 

republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci" 

do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12106 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/36 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Ďáblice, Dubeč, Hlubočepy, Jinonice, Kyje, Satalice, Třebonice, Třeboradice a Uhříněves z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový 

úřad, IČO: 01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o 

Státním pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších 

předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 12109 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/37 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí chodníků a pozemků parc. č. 494/4, parc. č. 494/6 a parc. č. 

496/1 vše v k. ú. Střížkov, obec Praha, z vlastnictví společnosti DEVELOP invest, a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12156 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/38 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 68 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa v k. ú. Dolní Chabry, obec Praha, z vlastnictví společnosti Nové Chabry 

Development, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12064 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/39 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 9 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Královice, obec Praha, z vlastnictví společnosti MONTIS – ČR, a.s. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12093 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/40 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 23 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa vše v k. ú. Královice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Nové Královice 

spol. s r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12110 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/41 

Usnesení bylo přijato. 
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V rámci tohoto jednání ZHMP bylo odhlasováno přerušení tisku Z–12127 a jeho 

projednání na konci jednání:  

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků se společností Na Košince 2,  a.s. a hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12127 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:  35        PROTI:  1      ZDRŽEL SE: 17    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 13/42 

Úvodem vystoupil radní Zábranský. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, radní Zábranský, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, Nepil, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Urban 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh radního Zábranského – v textu usnesení původní částku v bodě „I. 

schvaluje směnu nemovitostí mezi společností…….s doplatkem ve výši 44.270.772,15 

Kč“ nahradit novou částkou „…s doplatkem ve výši 27.726.351,40 Kč“ a dále nahradit 

současnou přílohu č. 1 přílohou č. 1 původního materiálu R - 50859, kde nebyl zohledněn 

koeficient 1,5 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

   44 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

V rámci bodu nebyly předloženy žádné návrhy. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 
 

1  Z-12227 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-12230 ke zprávě o činnosti Rady HMP za II. pololetí roku 

2023 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

3  Z-12220 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

4  Z-12241 informace o vyvolání debaty s MPSV a MF k 

nastavení procentuálního podílu kraje (HMP) na 

celkovém ročním objemu finančních prostředků 

státního rozpočtu na financování sociálních služeb 

 

náměstkyně 

primátora  

Udženija 

5  Z-12215 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

6  Z-12217 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

 

radní Kovářík 

7  Z-12224 Informace za období od 22. března 2024 do 17. 

dubna 2024 o provádění hloubkových auditů 

v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 
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8  Z-12218 Zpráva o činnosti Výboru pro legislativu, veřejnou 

správu a transparentnost Zastupitelstva hlavního 

města Prahy za rok 2023 

 

předsedkyně 

Výboru pro 

legislativu, 

veřejnou správu a 

transparentnost 

ZHMP 

 

9  Z-12223 Informace o činnosti Výboru pro územní rozvoj 

ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro územní rozvoj 

ZHMP 

 

10  Z-12222 Zpráva o činnosti Výboru pro zahraniční vztahy a 

EU fondy ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro zahraniční 

vztahy a EU fondy 

ZHMP 

 

11  Z-12164 Zpráva o činnosti Výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP za rok 2023 

 

předsedkyně 

Výboru pro 

strategický a 

hospodářský 

rozvoj a podporu 

podnikání a 

inovací ZHMP 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Výzva Radě a Zastupitelstvu hl. m. Prahy za zachování přírody v Troji 

(skupina 46 občanů dle přiloženého seznamu) 

 

Výzva Radě a Zastupitelstvu hl. m. Prahy k zastavění opuštěné zahrádkářské kolonie 

v Troji – ulice Nad Trojou  

David Kefurt, *****) 

 

Humanitární projekt pro válečné vdovy a sirotky 

(Družstvo PODSLOVAN, Pod Slovany 1888/12, 128 00 Praha 2) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 13/1 až č. 13/42 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 18,19        

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

 

MgA. Hana T ř e š t í k o v á  

 

 

 

 

 

 

Radomír N e p i l 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 23. 4. 2024 
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